
 

 

GRYTELVA HYTTEFORENING  

 10 oktober 2019 kl. 19- 20.45  

Sted: Guri Hafsten Aalerud , Asker  

Tilstede: Knut Olav Furuseth, Knut-Erik Holmen, Guri Hafsten Aalerud, 

Roy Andersen, Astrid Løken Nordgård 

Fraværende: Ingolf Lundberg  

Referent: Astrid Løken Nordgård 

 

Dropbox:  

Styret bruker Dropbox for lagring av dokumenter og gjennomgår for 

tiden opprydding i filer og mappestruktur. Økonomimappen er 

gjennomgått av Knut-Erik.          

         Ansvar: Ingolf  

Skiløyper:  

Avtale med Tonby om kjøring av skiløyper for neste vinter erinngått. 

Samme pris som ifjor ( 25.000.-). Den delen over Gaulsvatnet til 

Gaulsetra som forbinder øvre "rundløype» med løypenettet videre til 

Slettefjell,Tuftnevann m.v. har de siste årene vært litt variabel  m.h.t. 

oppkjøring. Denne løypa kjøres av grunneier og er ikke en del av Tonby 

sitt ansvar. Tonby tar kontakt med med grunneier for å få avklart 

hvordan denne løypa kjøres.           

      Ansvar: Knut Olav 

Medlemsbevis:  

Den nye ordningen med utsendelse av medlemsbevis/kvittering ved 

innbetalt kontigent er iverksatt. Medlemsinfo om rabatter i butikkene er 

også oppdatert  på hjemmesiden.  

Fiskeforeningen:  



 

 

Møtet som Knut Olav og Roy skulle hatt med Roy Sjødal i Grytelva 

fiskeforening er det ikke blitt anledning til å gjennomføre. I fremtidig 

samarbeide med Fiskeforeningen vil Roy Andersen representere styret. 

Roy tar kontakt med foreningen for å diskutere samarbeidsmuligheter. 

Mulige innspill på feks. dugnad, isfiske, utsetting av fisk, arrangementer 

med barn etc.. 

Merking og skilting av stier: 

Knut-Erik har fått laget en fin sjablong ( Grytelva hytteforening) til merking av  

merkebrikker, benker, skilt etc. Dette erstatter kjøp av hytteforeningens  

dyre metallskilt . Testes ut til våren. 

  
 

Refusjon av utgifter til merking av stier og løyper : 

 

Vi avventer svar fra Trillemarkaforvaltningen.  

Styret ønsker generelt å samarbeide med Rollag sti- og løypelag og har 

nå flere kontakter her. 

Sigdal kommunes eget Trillemarkafond har , ifølge deres egne nettsider, 

ikke mer til utbetaling i 2019.             Ansvar: Astrid 

Dugnad:  

Vi rakk dessverre ikke forbedring av gloppen på myra nord for 

Traaenvann ihøst. Utsettes til sommersesongen 2020. Styrets ser nå for 

seg en enkel variant av rekkverk langs eksisterende glopp med bruk av 

et stramt tau og trestammer. Vi vil helst unngå mer dominerende 

«byggverk»    

Soppturen: 

Takk for vellykket sopptur 7.september!  

9 stk møtte opp og fangsten ble brukbar. Og det er sikkert sopp til 

mange flere! 

 



 

 

 

 

 

 

Informasjonsmulighet ved bommen: .  

Styret er i dialog med veistyret om plassering av plexiglasskassen  som 

skal benyttes til informasjonsfolder. 

Flere alternativer ble diskutert   Ansvar: Knut Olav/ Ingolf 

       

Styremøter fremover:     

Neste er Torsdag 16.januar 2020 i uke 3:  

Uke 10 Torsdag 5.mars 2020:  

Årsmøtet 2020 er torsdag 9.april i uke 15  

 

Kolsås 15.oktober 2019 

Astrid Løken Nordgård

  


